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PROTOKÓŁ Nr  II /2014 

z II  sesji  VII kadencji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 8 grudnia 2014 r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta :  21 radnych. Początkowo obecnych 20 radnych , w tym 19 radnych, 

którzy złożyli ślubowanie w dniu 28.11.2014r. i radny Marek Ogrodziński, ślubujący w dniu 08.12.2014r. 

Spóźniony radny: Maciej Batura. 

 

Sesja rozpocz ęła si ę o godz.8:00. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przywitała zebranych, 

− stwierdziła kworum,  

− zaproponowała zmianę w porządku obrad poprzez dodanie punktu: „ślubowanie radnego Marka 

Ogrodzińskiego”, 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do przegłosowania zaproponowanej zmiany informując, że do 

czasu złożenia ślubowania przez radnego Marka Ogrodzińskiego w głosowaniu udział może wziąć  

19 radnych obecnych na sesji. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie przyjęła zaproponowaną zmianę  

w porządku obrad. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przedstawiła porządek obrad z uwzględnieniem przegłosowanej zmiany: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ślubowanie radnego Marka Ogrodzińskiego. 

3. Wystąpienie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miasta Szczecinek z dnia 28.11.2014r. 

5. Uchwała w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Szczecinek. 

6. Uchwała w sprawie powołania stałych komisji Rady Miasta i określenia  przedmiotu ich działania. 

7. Uchwała w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Szczecinek.  

8. Wnioski i zapytania radnych. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przedstawiła zasady złożenia ślubowania przez radnego, informując, że po słowie „Ślubuję”   

radny może dodatkowo wypowiedzieć formułę : „Tak mi dopomóż Bóg”, 

− przystąpiła do ślubowania radnego, prosząc zebranych o powstanie,  
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− odczytała rotę ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polski ej, ślubuj ę 

uroczy ście obowi ązki radnego sprawowa ć godnie, rzetelnie i uczciwie, maj ąc na wzgl ędzie 

dobro mojej gminy i mieszka ńców”, 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− stojąc wypowiedział słowa: „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− stwierdziła, że ślubowanie złożyli już wszyscy radni, 

− poprosiła Wiceprzewodniczącą Rady Miasta Małgorzatę Bałę o wręczenie radnym legitymacji  

i odznaki Szczecinka. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− po kolejnym wyczytaniu radnych z imienia i nazwiska wręczyła każdemu z nich legitymację radnego 

oraz odznakę Szczecinka. 

Legitymację radnej dla Pani Małgorzaty Bały wręczyła druga Wiceprzewodnicząca Małgorzata Kuszmar. 

 

Do zebranych dołączył spóźniony radny Maciej Batura. Obecnych na sesji 21 radnych. 

 

Ad.3. 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przedstawił swój program na obecną kadencję, zaczynając od oceny i opisu stanu oraz wizerunku 

miasta przed 2006r., kiedy po raz pierwszy wygrał wybory na Burmistrza, 

− wyraził przekonanie, że od tamtej pory w mieście nastąpił postęp i rozwój absolutnie w każdej 

dziedzinie, w tym dzięki rządom w mieście Platformy Obywatelskiej, omówił zrealizowane w mieście 

po 2006r. liczne inwestycje, przypomniał dokonania poczynione w mieście od tamtej pory, 

− za ponad 100 mln zł powstała nowa sieć kanalizacyjno – deszczowa, prawie wszystkie ulice zostały 

wyremontowane, zbudowano trzy pełnowymiarowe hale sportowe, 

− powstała zachodnia obwodnica Szczecinka, oczekiwane jest wschodnie obejście miasta, procedura 

przetargowa już ruszyła, 

− zbudowano schronisko dla bezdomnych zwierząt, zrewitalizowano zabytkowy park miejski  

i Zamek Książąt Pomorskich, 

− teraz nastąpią kolejne 4 lata zrównoważonego rozwoju miasta, powstaną nowe miejsca pracy, 

− poinformował, że na koniec 2015r. planowany jest spadek zadłużenia miasta do ok.30%, a w 2016r. 

miasto powinno wkroczyć z wolnymi środkami w kwocie ok. 14 mln zł, 

− wyjaśnił, że priorytetem będzie stworzenie podwalin pod samofinansujące się miasto, 

− omówił planowane nowe inwestycje sygnalizując konieczność pozyskania dofinansowania ze 

środków unijnych, 

− budowa obwodnicy i rozbudowa Kronospanu to nakłady ponad 1 miliard złotych, w Szczecinku 

powstanie co najmniej kilkaset miejsc pracy, 
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− wyremontowane zostaną i zbudowane kolejne ulice, m.in. na Marcelinie i na Raciborkach, 

− w latach 2015-2016 w Szczecinku powstaną kolejne podziemne zbiorniki na śmieci, 

− jednymi z najważniejszych inwestycji będą proekologiczne inwestycje Kronospanu, dużą wagę 

burmistrz przykłada do inwestycji wspomagających klaster meblowy, 

− powstanie parking przy ul. Waryńskiego, bocznica kolejowa, inkubator przedsiębiorczości,  

− nad jeziorem zbudowana zostanie stanica dla wędkarzy, a bieg uliczny Winanda Osińskiego może 

się przekształcić w półmaraton, a potem i w maraton, 

− nawiązał do bezpieczeństwa miasta i związanych z tym planowanych zadań, powołał się na dobrze 

funkcjonującą współpracę z samorządem powiatowym oraz samorządem województwa, obiecał 

umożliwienie rodzicom 600 dzieci skorzystanie z rządowych dopłat "przedszkole za złotówkę”,  

− planowana jest przebudowa placu Wolności i deptaku, 

− zastrzegł, że program działania będzie ulegał modyfikacji, ale przewidywana dobra współpraca  

z samorządami i innymi podmiotami ten program uprawdopodabnia, 

− zwracając się do opozycji stwierdził, że jeśli radni opozycji włączą się czynnie w realizację planów, to 

będą mieli szansę na realizację także niektórych własnych pomysłów, jeśli jednak pójdą taką drogą 

jaką dotychczas prezentowała opozycja, to skażą się na rolę biernych obserwatorów, 

− na zakończenie swojego wystąpienia  podkreślił, że Szczecinek czekają 4 dobre lata,  

− zapewnił, że nadal będzie budowany nowoczesny Szczecinek „Miasto z Wizją”. 

 

Ad.4. 

Protokół z sesji z dnia 28.11.2014r. został przez Radę Miasta przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, prosząc o zgłaszanie kandydatur do składu Komisji Rewizyjnej, 

− poinformowała, że głosowanie jest jawne. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− w imieniu Klubu, po uzgodnieniu z Klubem Radnych Razem dla Szczecinka,  do składu Komisji 

Rewizyjnej zaproponował radnych: Janusza Rautszko, Macieja Baturę, Marka Ogrodzińskiego, 

Jerzego Kanię oraz Marcina Bedkę. 

 

Zgłoszone osoby wyraziły zgodę na kandydowanie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr II/3/2014 
w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizy jnej Rady Miasta Szczecinek. 
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Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− w imieniu Klubu zaproponował, żeby w nowej kadencji utrzymać komisje o dotychczasowym zakresie 

działania. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 21 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr II/4/2014 

w sprawie powołania stałych komisji Rady Miasta i o kreślenia  przedmiotu ich działania . 
 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, prosząc o zgłaszanie kandydatur do składów poszczególnych Komisji stałych, 

− poinformowała, że głosowanie jest jawne. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− w imieniu Klubu, po uzgodnieniu z Klubem Radnych Razem dla Szczecinka,  do składów 

poszczególnych Komisji zaproponował następujących radnych:  

 
1.  Komisja Budżetowo-Ekonomiczna: 

a) Kania Jerzy, 

b) Batura Maciej, 

c) Kaszewski Marcin, 

d) Zawada Krzysztof, 

e) Leszko Janusz, 

f) Pawłowicz Jacek, 

g) Matuszak Roman; 

 

2.  Komisja Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

a)  Wojnicz Edyta, 

b)  Kaszewski Marcin, 

c)  Rautszko Janusz, 

d)  Kuszmar Grażyna, 

 e) Golińska Małgorzata; 
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3.  Komisja Problemów Społecznych: 

a) Kuszmar Grażyna,  

b) Bała Małgorzata, 

c) Bocheński Marcin, 

d) Lesiuk Jacek, 

e) Miechowiecki Zdzisław, 

f) Matuszak Roman, 

g) Grobelny Andrzej; 

 

     4.  Komisja Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

a) Brynkiewicz Jacek, 

b) Kuszmar Małgorzata,  

c) Dudź Katarzyna, 

d) Leszko Janusz, 

e) Golińska Małgorzata; 

 

      5.  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

a) Zawada Krzysztof, 

b) Miechowiecki Zdzisław, 

c) Kuszmar Małgorzata, 

d) Brynkiewicz Jacek, 

e) Lesiuk Jacek, 

f) Grobelny Andrzej, 

g) Bedka Marcin; 

 

6.  Komisja Ochrony Środowiska: 

a) Ogrodziński Marek, 

b) Bocheński Marcin, 

c) Wojnicz Edyta, 

d) Bała Małgorzata, 

3) Pawłowicz Jacek. 

 
Wszystkie zgłoszone osoby wyraziły zgodę na kandydowanie do wskazanych Komisji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za”,  

Nr II/5/2014 
w sprawie  powołania składów osobowych stałych komisji Rady Mi asta Szczecinek. 
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Ad.8. Wnioski i zapytania radnych. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła, aby wnioski i pytania zgłaszane przez radnych na sesji, przedłożyć dodatkowo na 

formularzu w Biurze Rady Miasta. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał o przyczyny inwentaryzacji drzew w  parku między stadionem piłkarskim a jeziorem, jaką 

zaobserwował w dniu 06.12.2014r.?  

− czy to oznacza, że znowu nastąpi totalna wycinka drzewostanu jak przy wieży Przemysława? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił o wyjaśnienie tej kwestii Wiceprezesa PGK Sp. z o.o. w Szczecinku Pana Tadeusza 

Chruściela, 

− zwrócił uwagę radnemu Romanowi Matuszakowi, że w przypadku, gdy radny uważa, że coś z wycinką  

drzew w mieście jest nie tak, jako radny ma obowiązek zgłosić to do prokuratury. 

 

Tadeusz Chru ściel Wiceprezes Zarz ądu PGK Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− wyjaśnił, że od 6 lat prowadzona jest systematyczna inwentaryzacja drzewostanu w mieście,  

− wynika to z troski PGK Sp. z o.o. i Miasta o zachowanie drzewostanu, 

− wiąże się też z usuwaniem drzew zagrożonych, ale to właśnie wymaga wcześniejszego sprawdzenia, 

− w tej inwentaryzacji chodzi o określenie stanu zdrowotnego drzew. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zastrzegł, że nie ma wątpliwości, że Miasto prowadzi wycinkę drzew zgodnie z prawem, dlatego  

nie będzie zawiadamiał prokuratury, 

− chodziło mu tylko o to, czy i ile drzew może być wyciętych, tak jak w pobliżu wieży Przemysława. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− nawiązał do nagłośnionego w ostatnim czasie przez lokalne media zanieczyszczenia jeziora z kanału 

deszczowego, w którym u wylotu do jeziora Trzesiecko pojawiła się biała maź, 

− zapytał czy Urząd Miasta zlecił zbadanie tych zanieczyszczeń? 

 

Wojciech Smolarski Kierownik Referatu Ochrony Środowiska UM Szczecinek: 

− poinformował, że Miasto zleciło badanie, jak tylko dowiedziało się o zanieczyszczeniu, 

− PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku wykonało badania, które są dostępne w Referacie Ochrony 

Środowiska. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− poprosił o więcej szczegółów dotyczących tego badania. 
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Wojciech Smolarski Kierownik Referatu Ochrony Środowiska UM Szczecinek: 

− streścił  wyniki badań, które wskazują zawartość fosforanu i podwyższoną zawartość zawiesiny. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zapytał, czy badania robiono tego samego dnia, czy następnego? 

 

Wojciech Smolarski Kierownik Referatu Ochrony Środowiska UM Szczecinek: 

− wyjaśnił, że badania zrobiono tego samego dnia. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− poinformował, że Stowarzyszenie TERRA tego samego dnia zleciło badanie specjalistycznemu 

laboratorium, 

− powołał się na treść wyników badań, z których wynika, że zanieczyszczenia zawierały środki 

chemiczne,  

− uważa, że ukrywa się przed mieszkańcami, że był tam także formaldehyd, który w Szczecinku 

występuje tylko w jednym zakładzie produkcyjnym, 

− jest zaniepokojony, że Urząd Miasta nie reaguje należycie na wyniki badań,  

− przedstawione przez Miasto wyniki są niewspółmierne do faktów, 

− Urząd Miasta zamiata problem pod dywan, ukrywając przed mieszkańcami niewygodne fakty. 

 

Bożena Pszczoła-Bry ńska PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− zapewniła, że Miasto niczego nie ukrywa,  

− wyjaśniła skąd się wzięło zanieczyszczenia i która firma faktycznie je spowodowała zapewniając, że 

nie był to KRONOSPAN,  

− wyjaśniła przy tym, że w/w firma wykonująca prace pod torowisko kolejowe zobowiązała się do 

usunięcia zanieczyszczeń, to normalna sytuacja przy realizacji inwestycji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uprzedził radnego Jacka Pawłowicza, że jeśli będzie obrażał urzędników i Burmistrza  to zostanie 

pozwany do sądu za zniesławienie, 

− insynuacje radnego nie mają nic wspólnego z prawdą, 

− źródło zanieczyszczenia, wbrew sugestiom radnego,  nie miało nic wspólnego z KRONOSPANEM, 

− lojalnie uprzedza, że taka postawa źle się dla radnego skończy. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− nie rozumie uwag Burmistrza, 

− dysponuje faktami w postaci wyników laboratoryjnych, 

− skoro w zanieczyszczeniach wykryto formaldehyd, to skądś się musiał tam wziąć. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, że radny sugerował, iż sprawcą zanieczyszczeń jest KRONOSPAN. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− Kierownik Referatu Ochrony Środowiska też powołał się na specjalistyczne badania laboratoryjne, 

− mówiąc o formaldehydzie trzeba podać wielkości jego stężenia, aby wiedzieć, czy jest to groźne,  

czy nie, 

− formaldehyd spotyka się w każdej deszczówce, nawet w tych miejscach, gdzie KRONOSPAN nie ma 

zasięgu, 

− radny, jeśli dysponuje badaniami, powinien dzielić się nimi z PWiK oraz Kierownikiem Referatu 

Ochrony Środowiska i ewentualnie powiadomić odpowiednie inne służby ochrony środowiska, 

− przestrzega przed oczernianiem  jego i urzędników. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− Burmistrz obraża mieszkańców mówiąc bzdury, że w każdej deszczówce występuje formaldehyd, 

− jeśli Miasto zleciło badania, to dlaczego nie wykryto tam formaldehydu? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę radnemu Jackowi Pawłowiczowi, żeby nie używał obraźliwych słów. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał, czy metoda działania rady Miasta polega na tym, że Burmistrz straszy radnych sądem? 

− uważa, że jeśli coś jest nie tak, to należy sprawę skierować do sądu, a nie straszyć tym radnych, 

− odnośnie natomiast wystąpienia programowego Burmistrza zapytał, z jakich środków będzie 

finansowane bieżące utrzymanie takich inwestycji, jak np. planetarium czy gondola nad jeziorem? 

− odnośnie inwestycji wizerunek Miasta, o którym mówił Burmistrz, Miasto już teraz rocznie dokłada do 

utrzymania Zamku ok. 750 tys.zł,  

− za jakiś czas może ktoś inny będzie rządził Miastem, jaki plan bieżącego utrzymywania planowanych 

inwestycji ma Burmistrz? 

− we Wrocławiu też planowano kolejkę linową łącząca brzegi Odry, ale ze względu na wysokie koszty 

utrzymywania takiego obiektu, z pomysłu tego zrezygnowano. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− nawiązując do pierwszej części wypowiedzi radnego Marcina Bedki poprosiła o powagę,  

i odpowiedzialność za słowo, oraz zadawanie pytań w sposób nie obrażający innych. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nawiązując do pierwszej części wypowiedzi radnego Marcina Bedki wyjaśnił, że są granice krytyki,  

i jeśli zostaną one przekroczone, nie będzie godził się na oczernianie jego i urzędników, 

− opozycja specjalizuje się w donosach, ale wypowiedzi na sesji muszą być w granicach prawa, 
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− ma nadzieję, że nie dojdzie do drogi sądowej, Pan Marcin Bedka jest nowym radnym i ma trudności 

ze zrozumieniem, 

− odnośnie utrzymania planowanych inwestycji powołał się na program wyborczy ugrupowania „Razem 

dla Szczecinka”, w którym opozycja informowała o zamiarze utworzenia „centrum młodzieżowego”, 

które także musiałoby być przecież utrzymywane ze środków budżetu Miasta, 

− taka jest zasada i rola funkcjonowania Miasta, bardzo często dopłaca się do czegoś, co ma 

przyciągnąć trustów, którzy zostawią swoje pieniądze w hotelach, barach, restauracjach sklepach, 

− odnośnie Wrocławia nie wie skąd radny ma swoje wiadomości, ponieważ we Wrocławiu kolejka taka 

działa łącząc dwa brzegi Odry. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapewnił, że w żaden sposób nie zamierzał Burmistrza obrazić, natomiast wypowiedź Burmistrza 

uważa za obraźliwą, 

− gdyby Burmistrz czytał dokładnie i ze zrozumieniem program wyborczy opozycji, to wiedziałby, że 

chodziło o przeprogramowanie SAPiK-u, 

− odnośnie turystyki, o rozwoju której mówił Burmistrz, podał jako przykład hotel Zieliński, który przestał 

funkcjonować i musiał zmienić właściciela,  

− uważa, że w Szczecinku nie widać większej liczby turystów.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła radnemu uwagę, że punkt „wnioski i zapytania radnych”  dotyczy tylko wniosków i pytań 

radnych, a nie luźnej dyskusji na dowolny temat. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− sesję Rady Miasta najprawdopodobniej ogląda wielu mieszkańców Szczecinka, którzy najlepiej 

wiedzą i widzą, ilu turystów odwiedza Szczecinek zwłaszcza latem, 

− takiej liczby turystów, jak w bieżącym roku, Szczecinek nie miał od wielu lat. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− jeszcze raz poprosiła radnych o przedłożenie w Biurze Rady Miasta zadanych pytań na 

przygotowanym formularzu, 

− stwierdziła wyczerpanie porządku obrad i zamknęła sesję, 

− poprosiła, aby wszystkie Komisje pozostały na sali obrad w celu odbycia swoich pierwszych 

posiedzeń, które Przewodnicząca zwołuje i otworzy, w celu dokonania przez każdą z Komisji wyboru 

swoich Przewodniczących i Wiceprzewodniczących. 

 

Obrady zakończono o godz.9:00. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 


